
Μειώνονται οι αιτήσεις για ψηλά κτήρια
Οι νέες διαδικασίες αδειοδότησης και η γραφειοκρατία Συνέντευξη του διευθυντή της Πολεοδομίας Κ Κούνδουρου
Μικρή μείωση στο ρυθμό unoßoXns αιτήσεων

για έκδοση πολεοδομικών αδειών
για ψηλά κτήρια σημειώθηκε cpéras Σε
συνέντευξη στην Κ ο διευθυντήε του
Τμήματο3 Πολεοδομίαβ KupiÛKOS Κούν
ôoupos επισημαίνει ότι το μεγαλύτερο

ενδιαφέρον για τέτοιεε αναπτύξει παρατηρείται

στη Λεμεσό και τη Λάρνακα
Πέραν των ψηλών κτηρίων η έκδοση
πολεοδομικών αδειών των μεγάλων αναπτύξεων

παράμενα δαιδαλώδεε ζήτημα
Κλαδί στο θέμα είναι ο ρόλθ5 του μελετητή

του έργου επισημαίνει ο κ Kouvôoupos
και αναφέρει ότι μέσα στο επόμενο εξάμηνο

αναμένεται ότι θα είναι έτοιμεε οι
προτάσεΐ3 του υπ Εσωτερικών για απλοποίηση

των διαδικασιών αδειοδότησΜ
Επισημαίνει επίσηε ότι σε ορισμένεε πε¬

ριπτώσει μπορεί ô\tccûs λανθασμένα να
χωροθετήθηκαν κάποια κτήρια σε πε
pioxés που δεν θα έπρεπε Ωστόσο γενικά
τα ψηλά κτήρια αποτελούν την έκφραση
των συντελεστών ôôunons και των κινήτρων

που είχαν δοθεί από πολύ παλαι¬

ότερα Αναφέρα ακόμα ότι αν πολυτελεί5
αναπτύξει ψηλών κτηρίων παραμείνουν
νεκρέε οικοδομέ5 στον χώρο τότε πρόκειται

για ένα πολεοδομικό ζήτημα το οποίο

θα πρέπει να αντιμετωπιστεί μέσα
στα σχέδια ανάπτυξα Σελ 4
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HBifni ι
Γύρω στα 50 άτομα θα προστεθούν στους επόμενους 12 μήνες στο δυναμικό του Τμήματος Πολεοδομίας και Οικήσεως Για τις 19 θέσεις λειτουργών έχουν υποβληθεί μέχρι στιγμής 1.400 αιτήσεις

Ναι υπό προϋποθέσεις στα ψηλά κτήρια
Τα κατάλοιπα του παρελθόντος οι νέες διαδικασίες αδειοδότησης και ο ρόλος της γραφειοκρατίας Συνέντευξη του Κυριάκου Κούνδουρου

Συνέντευξη στη ΜΑΡΙΑ ΗΡΑΚΛΕΟΥΣ

Οι αναπτύξεις ψηλών κτηρίων εξακολουθούν
να μονοπωλούν το ενδιαφέρον στον

τομέα των μεγάλων αναπτύξεων και έχουν
αποτελέσει τα τελευταία χρόνια σημείο
αναφοράε tos ανάπτυξα στον κλάδο
Μπορεί να τόνωσαν σε γενικέ5 γραμμέε
την οικονομία ωστόσο εξακολουθούν να
υπάρχουν αμφιβολίεε για την βιωστμότητά
tous σε μακροπρόθεσμο επίπεδο Απαντήσει

σε σειρά ζητημάτων που άπτονται
του θέματο5 δίνει ο διευθυντήε του Τμή
ματο3 Πολεοδομίαε KupiàKos Koûvôoupos
ο onoios παραδέχεται ότι υπάρχουν ζητήματα

τα οποία θα μπορούσαν να έχουν
ελεγχθεί καλύτερα Φέτοε έχει σημειωθεί
μικρή μείωση στον ρυθμό υποβολήε αιτήσεων

σε σχέση με προηγούμενε5 χρο
viés ενώ μεγαλύτερο είναι το ενδιαφέρον
σε Λεμεσό καιΛάρνακα Πέραν των ψηλών
κτηρίων η έκδοση πολεοδομικών αδειών
των μεγάλων αναπτύξεων παραμένει δαι
δαλώδεβ ζήτημα Κλειδί σε αυτό το θέμα
είναι ο ρόλο5 του μελετητή του έργου επισημαίνει

ο κ Koûvôoupos και αναφέρει
ότι μέσα στο επόμενο εξάμηνο αναμένεται
ότι θα είναι έτοιμε οι προτάσεΐ5 του Υπουργείου

Εσωτερικών για απλοποίηση
των διαδικασιών αδειοδότησηε
Βλέπουμε το τελευταίο διάστημα να
καταγράφεται μια ραγδαία ανάπτυξη
και τάση npos τα ψηλά κτήρια Kupitos
στη Λεμεσό αλλά και ans άλλεβ πόλειβ

Δεν λέω ότι συμφωνώ ή ότι είμαι εναντίον

αλλά η κριτική αυτή που ασκείται
cos npos την περιβαλλοντική πτυχή των
ψηλών κτηρίων και Tis συσσωρευτικέε
επιπτώσεΐ5 axis υποδομέβ δεν είναι απόλυτα

ορθή Η αδειοδότηση tous έχει
προκύψει από πρόνοιεε των σχεδίων ανάπτυξα

τα οποία είχαν δημοσιευτεί από
το 2013 περιλάμβαναν όλεε auTés Tis
ρυθμίσει και είχαν περάσει από περιβαλλοντική

γνωμοδότηση.Να πω επίσα
ότι κανένα ψηλό κτήριο δεν αδειοδοτείται
αν δεν έχει την θετική γνωμοδότηση tos
πολεοδομικήε αρχήε και στην συνέχεια
ο διευθυντήε tos πολεοδομίαε δίνει την
σύμφωνη γνώμη Δεν είναι όμω5 καθαρά
θέμα του Διευθυντή Πολεοδομία5 να επιτρέψει

ή να αποτρέψει την ανέγερση
ψηλού κτηρίου
Θεωρείτε ότι η τάση για τα ψηλά και

πολυτελή κτήρια μπορεί να συνεχιστεί
με tous iôious ρυθμοί

Σε ορισμένε5 περιπτώσει μπορεί ό
vrcos λανθασμένα να χωροθέτησαν κάποια
κτήρια σε περιοχέ5 που δεν θα έπρεπε
ωστόσο γενικά τα ψηλά κτήρια αποτελούν
την έκφραση των συντελεστών δόμησα
και των κινήτρων που είχαν δοθεί από
πολύ παλαιότερα Θα πρέπει επίσα να
πω ότι εδώ και έξι μήνε3 ναι μεν υποβάλλονται

αιτήσειε για ψηλά κτήρια είναι
ωστόσο μειωμένε5 σε σχέση με το 2016
το 2017 και το 2018 Η μείωση άρχισε
περί από τα τέλη του 2018 Οι περισσό

Αν πολυτελείς αναπτύξεις ψηλών κτηρίων παραμείνουν νεκρές οικοδομές στον χώρο τότε
πρόκειται για ένα πολεοδομικό ζήτημα το οποίο θα πρέπει να αντιμετωπιστεί μέσα στα σχέδια

ανάπτυξης σημειώνει ο κ Κούνδουρος

Σε ορισμένες περιπτώσεις
μπορεί όντως λανθασμένα
να χωροθετήθηκαν κάποια
κτήρια σε περιοχές που δεν
θα έπρεπε Ωστόσο γενικά
τα ψηλά κτήρια αποτελούν
την έκφραση των συντελεστών

δόμησης και των κινήτρων

που είχαν δοθεί από
πολύ παλαιότερα

Στις πιο σύνθετες αναπτύξεις

υπάρχουν πολλά περιθώρια

βελτίωσης το δεχόμαστε

ως κριτική το αντιλαμβανόμαστε

θα καταβά
λουμε κάθε δυνατή προσπάθεια

για να μπορέσουμε να
αδειοδοτούμε με ταχύτερο
ρυθμό

Δημιουργία
μητρώου
μελετητών
Πώς προχωρά η απλοποίηση

των διαδικασιών έκδοσης αδειών

Το υπουργείο Εσωτερικών
βρίσκεται σε συνεχή συνεννόηση

και συνεργασία με το Ε

ΤΕΚ και με τον σύλλογο αρχιτεκτόνων

Το θέμα είχε αρχικά
συνδεθεί με την αναδιάρθρωση

της τοπικής αυτοδιοίκησης
ωστόσο εμείς προχωρούμε ανεξάρτητα

με οποιεσδήποτε εξελίξεις

ώστε με την συμμετοχή
των μελετητών των αρχιτεκτόνων

και την ανάληψη της
ευθύνης που τους αναλογεί να
μην χρειάζεται να γίνονται επιπρόσθετοι

έλεγχοι Αυτό είναι

κάτι που επεξεργαζόμαστε
με το ΕΤΕΚ ώστε με την εγκαθίδρυση

μητρώου μελετητών
από το ΕΤΕΚ να μπορέσουμε
και εμείς να συζητήσουμε
τους χρόνους που απαιτούνται
για την αδειοδότηση της ανάπτυξης

Το κλειδί είναι σε αναπτύξεις

για τις οποίες πολύς

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ
Τετ, 21 Αύγουστος 2019, p.4
Αποδελτίωση:21/08/2019



Μηπωβ το έχουμε παρακάνει με αυτού
του είδουβ τιβ αναπτύξειβ

Πιστεύω ότι το ζήτημα θα μπορούσε
να είχε ελεγχθεί και ρυθμιστεί καλύτερα
καλύτερα Ωστόσο να μην ξεχνάμε ότι
αυτή η τάση προέκυψε γύρω στο 2014
2015 σε περιόδου που η οικονομία μα
βρισκόταν σε βαθύτατη κρίση και ήταν
ένα είδ05 ανάπτυξα το οποίο ενδιέφερε
tous επένδυα που είχαν cas στόχο να
επενδύσουν στην Κύπρο Δεν μπορεϊ5
τόσο εύκολα και αβίαστα να απορρίπτει
μια πρόταση επένδυσα Αυτό που πρέπει
να γίνεται όμω είναι η πρόταση επένδυσα

να αξιολογείται και να αδειοδοτείται
με τον σωστό τρόπο Ωστόσο αρκετέε
από αυα to σημερια αναπτύξει είχαν
αδειοδοτηθεί από πολύ παλαιότερα και
δεν είχαν υλοποιηθεί μέχρι σήμερα Ήταν
λοιπόν αναπτύξει οι οποίε5 αφού είχαν
αδειοδοτηθεί έπρεπε οι μεταγενέστερεε
πολεοδομία apxés να σεβαστούν Για
αυτό με την δημοσίευση των βασικών
αρχών και προϋποθέσεων του πλαισίου
αδειοδότησα ψηλών κτηρίων έγινε και
μία προσπάθεια ώστε να δοθούν κατευ
Θυντήριε5 γραμμέ npos to πολεοδομία
apxés και tous ιδιώτεε αρχιτέκτονε και
tous επένδυα ώστε να γνωρίζουν ποια
είναι τα βασικά κριτήρια με βάση τα οποία
αξιολογείται μια πρόταση ανάπτυξα σε
ψηλό κτήριο Δίδεται η εντύπωση ότι ε
ντελώε αβίαστα και δίχωε να περάσουν
από περιβαλλοντική αξιολόγηση προχωρούν

αυα οι αναπτύξετε Λέγεται συχνά
ότι τα ψηλά κτήρια δημιουργούν κυκλοφοριακά

προβλήματα υπέρμετρη συγκέντρωση

πληθυσμού σε συγκεκριμένεε
περιοχέ5 επιβαρύνουν to δημόσιε υ
ποδομέ πολύ περισσότερο από άλλε αναπτύξει

Δεν είναι ακριβοί έτσι Υπάρχει
φυσικά το ζήτημα ms σκίασα ή επηρεασμού

ανέσεων των άμεσα συνορευουσών
ιδιοκτησιών το οποίο εξετάζεται και ρυθμίζεται

μέσα από την πολεοδομική αδει
οδότηση και δίνεται αντισταθμιστικό ό
φελο στην περιοχή Οι συντέλεσα δόμησα

από tous onoious προήλθαν τα
ψηλά κτήρια υπήρχαν δεν δόθηκαν για
χάρη των ψηλών κτηρίων αυτό είναι κάτι
το οποίο πρέπει να γίνει aa<pés
Τάσσεστε υπέρ τέτοιων αναπτύξεων

τερε εξ αυτών είναι σε Λεμεσό και Λάρνακα

λιγότερε στην Πάφο ωστόσο και
πάλι ο αριθμό5 είναι μειωμένο5
Αυτού του είδουβ οι αναπτύξει έχουν
συνδεθεί με το πρόγραμμα διαβατηρίων

Εάν σε μερικά χρόνια μείνουν
κτήρια φαντάσματα τι γίνεται

Καταλαβαίνω τι θέλετε να πείτε Ωστόσο

όταν εμεί5 εκδίδουμε μια πολεοδομική

άδεια δεν αποτελεί αντικείμενο
αξιολόγησα το noios θα αγοράσει noios
θα κατοικήσει nùs θα διαθέσει με ποιο
τρόπο θα χρησιμοποιεί το ακίνητο Ουδέποτε

αυτό υπήρξε θέμα που να απασχολήσει

κατά το στάδιο τα αδειοδότησα
την πολεοδομική αρχή Πρόκειται για
θέμα ευρύτερα πολιτικήε σε εκείνο το
επίπεδο θα πρέπει να αντιμετωπίζεται
και δεν είναι θέμα το οποίο μπορώ να
σχολιάσω Φυσικά και τα κτήρια πρέπει

να κτίζονται για να κατοικούνται Αν δεν
γίνει αυτό θα xas απασχολήσει os πρόβλημα

αργότερα Όταν δούμε na)S θα τυγχάνει

χρήσα αυτού του είδοα τα ανάπτυξα

τότε ναι θα αποτελέσει κριτήριο
στην επόμενη γενιά των τοπικών σχεδίων
που θα πρέπει να αξιολογηθεί Αν αυτά
τα κτήρια παραμείνουν νεκρέ οικοδομέ
στον χώρο τότε είναι ένα πολεοδομικό
ζήτημα το οποίο πρέπει μέσα στα σχέδια
ανάπτυξα να αντιμετωπιστεί
Ποια υπηρεσία λοιπόν θα πρέπει να

απασχολήσει αυτό το ζήτημα
Είναι ένα θέμα που θα απασχολήσει

to τοπία apxés και την κοινωνία Θα
απασχολήσει το ότι έγιναν εικονικά κτήρια
για να εξυπηρετήσουν κάποιο άλλο σκοπό
που δεν έχει σχέση με την χρήση tous
Το ίδιο ζήτημα θα προκύψει και με to ε
γκαταλελειμμένεε koivötoixs Δεν μπορεί

θα καταβάλουμε κάθε δυνατή προσπάθεια

για να μπορέσουμε να αδειοδοτούμε
με ταχύτερο ρυθμό

Ωστόσο αυτό είναι ένα ζήτημα το οποίο

απασχολεί πολύ έντονα το υπουργείο

Εσωτερικών τα τελευταία χρόνια
ΓΥ αυτό και προωθείται νέο πλαίσιο αδειοδότησα

στο οποίο έχουν κατατεθεί
όλα αυτά τα ζητήματα με στόχο οι δια
δικασίε3 να είναι πιο ευέλικτε και τα
χύτερε
Τι είναι αυτό που δεν επιτρέπει axis
διαδικασίεβ αδειοδότησηβ να προχωρούν

γρήγορα axis περιπτώσει
των μεγάλων αναπτύξεων

Οι πολλέ3 διαβουλεύσεΐ5 που χρειάζεται

να γίνουν με άλλα τμήματα ώστε
να μπορέσει να αδειοδοτηθεί μια ανάπτυξη

Πολλέ είναι χρήσιμε για να καθορίσουν

τον τύπο τα ανάπτυξα που
θα αδειοδοτηθεί κάποιεε άλλεε όμω
μπορούν να μεταφερθούν στο στάδιο
τα apxàs αδειών οικοδομή Από την
άλλη υπάρχει και η έλλειψη προσωπικού
του τμήματο5 Δεν θέλω να φανώ γρα
piKôs αλλά το τμήμα εργάζεται με το
60 τα ôùvaufls του Προσλήψεΐ5 έχουν

όμω5 ένα οικοδομικό κεφάλαιο να παραμείνει

πλήρω αναξιοποίητο Αν αυτά τα
κτήρια δεν κατοικούνται είτε θα ενοικιαστούν

είτε θα βρεθεί évas ùXkos τρόπο
χρήσα tous Δεν είναι όμω θέμα το
οποίο μπορεί να απασχολεί to πολεοδομία

apxés κατά το στάδιο αδειοδότησα

Πώβ opus μια τέτοια εξέλιξη θα επηρεάσει

τον τομέα ανάπτυξα ακινήτων
γενικότερα

Σίγουρα θα δημιουργήσει μια συσσώρευση

οικιστικών μονάδων οι οποίε
παραμένουν χωρίε να έχουν χρήστε Το
neos θα επηρεάσει την κτηματαγορά πιο
ειδικό να απαντήσει είναι το αρμόδιο
τμήμα Κτηματολογίου Αλλά κτήρια τα
οποία δεν κατοικούνται και δεν συντηρούνται

επαρκώ δημιουργούν aoßapoüs
kivôuvous που ενδεχομένου να επιφέρουν

να γίνουν εδώ και 10 χρόνια και μέσα
σε αυτό το διάστημα έχει αφυπηρετήσει
το 40 του προσωπικού

Φυσικά έχουν προκηρυχθεί 22 θέσειε
λειτουργών για to οποίε έγιναν πέραν
των 1.400 αιτήσεων Ταυτόχρονα για
ακόμα 24 τεχνικού5 μηχανικού5 η διαδικασία

βρίσκεται υπό εξέλιξη οπότε
τουλάχιστον με αυτή την στελέχωση
που θα έχουμε σε 12 μήνε από σήμερα
θα μπορέσουμε να ανταποκριθούμε καλύτερα

axis αρμοδιότηα ias Φυσικά
μέσα σε αυτό το διάστημα θα υπάρχουν
επίσα γύρω axis 20 αφυπηρετήσειε αφού

οι περισσότερε προσλήψειε έγιναν
την δεκαετία του 80 και όσοι είχαν προσληφθεί

τότε και έστησαν το τμήμα α
φυπηρετούν τώρα Και δεν είναι απλά
ότι φεύγουν άτομα μαζί tous αποχωρεί
και ένα κεφάλαιο γνώσα και εμπειρία
και συνάμα πρέπει το νέο προσωπικό
να εκπαιδευτεί Αυτό είναι ένα μέγα ζήτημα

Δεν θεωρείτε ότι υπάρχουν γραφει
οκρατικέβ διαδικασίεΒ

Δεν είμαι εναντίον τα γραφειοκρα
xias Με την γραφειοκρατία διασφαλί

άλλου είδοα αλλοιώσει Koivcovirais φύ
σεω Επιτρέψτε μου να πω ότι από πέρσι
τον Ιούλιο για κάθε ψηλό κτήριο απαιτείται

περιβαλλοντική μελέτη Σύντομα
ολοκληρώνεται και η περιβαλλοντική μελέτη

διαχείρισα των νερών στοα κόλ
nous των πόλεων Λεμεσού AàpvaKas
που προκύπτουν από to εκσκαφέΒ κατά
την υλοποίηση αυτών των έργων και ρίχνονται

στην θάλασσα Οι μελέτε έχουν
ολοκληρωθεί βρίσκονται το στάδιο τα
αξιολόγησα από τα αρμόδια τμήματα
πολεοδομία3 περιβάλλοντο5 και aA^ias
ώστε το πόρισμα των μελετών να αποτελεί
εργαλείο αδειοδότησα Να επιβάλλονται
οι κατάλληλοι όροι ώστε οι συσσωρευτια
επιπτώσεΐ5 των κτηρίων να μην δημιουργούν

περιβαλλοντικό ζήτημα στα θαλάσσια

νερά Είναι το λεγόμενο
DEWatering

ζεται η νομιμότητα των αποφάσεων και
η διαδικασία κυλά ομαλά μέχρι φυσικά
να παρουσιαστεί κάποιο πρόβλημα Τότε
αναμιγνύεται ο Enkponos Διοίκησα
ο Γενικόε Ελεγκτή5 τα δικαστήρια κ.ο.κ
Είμαστε ένα τμήμα το οποίο καθημερινά
παίρνει πολύ κρίσιμεε αποφάσεΐ5 με
πολύ σοβαρέ5 αντίστοιχε ευθύνε

Είμαι υπέρ τα ορθολογια και koAcos

νοούμενα γραφειοκρατία αλλά είναι
η επιβαλλόμενη διαδικασία πέραν τα
πολεοδομική5 την οποία επιβάλλεται
να ακολουθήσουμε που καθιστούν την
αδειοδότηση χρονοβόρα Δεν είναι κάτι
που μπορούμε εμεϊ5 να συντμήσουμε
με δια μα διαδικασίε και να βάλουμε
άλλα χρονοδιαγράμματα από αυτά που
τίθενται cûs προϋποθέσει σε αντίστουκ
νομοθεσίε Εάν η γραφειοκρατία ακο
λουθείτο με ευλάβεια δεν θα βρισκόμαστε
στην κατάσταση στην οποία περιπέσαμε
περί τα μέσα τα δεκαετία5 του 2010
2015 2016 όπου η οικονομία ias είχε
φτάσει στο ναδίρ Υπογραμμίζω ωστόσο
ότι πρέπει να βρούμε τρόποα no)S να
απλοποιούμε to διαδικασίε λήψα αποφάσεων

Γραφειοκρατία και υποστελέχωση
Πώβ σχολιάζετε xis αναφορέβ για
καθυστερήσει στην έκδοση πολεοδομικών

αδειών
Δεν υπάρχουν τέτοιε καθυστερήσει

και αυτό μπορεί να το επιβεβαιώσει και
ο σύλλογοε αρχιτεκτόνων με τον οποίο
συνεργαζόμαστε άμεσα Για to απλέ
υποθέσει και νοουμένου ότι υποβάλλονται

ορθά οι άδειε είναι έτοιμε μέσα
σε ένα εξάμηνο Οι καθυστερήσει παρουσιάζονται

axis αιτήσειε που είναι
πολύπλοκε5 που απαιτούν περιβαλλοντια και κυκλοφοριαα μελέτε Σε
αιτήσει οι οποίε5 αφορούν αναπτύξει
που δεν είναι άμεσα επιτρεπόμενε με
βάση το σχέδιο και χρειάζεται διαδικασία
παρέκκλισα για να αδειοδοτηθούν αναπτύξει

που παρουσιάζουν ειδικά προβλήματα

τα οποία δεν έχει υποδείξει ο
ararais πριν to καταθέσει Εκεί που
υπάρχουν αντικειμενικά προβλήματα
και καλείται ο apxuéKTOvas και ο ιδιόκτητα

να τα επιλύσουν ναι εκεί παρουσιάζονται

αρκεα καθυστερήσει
Στΐ5 πιο σύνθετε αναπτύξει υπάρχουν
πολλά περιθώρια βελτίωσα το δεχόμαστε

cas κριτική το αντιλαμβανόμαστε

χρόνος αναλώνεται στο να μετρούνται

συντελεστές και διάφορες

πτυχές της ανάπτυξης
από τις πολεοδομικές αρχές
ένα μέρος αυτής της ευθύνης
να αναλαμβάνεται από τον ίδιο
τον αρχιτέκτονα Είναι ένα ζήτημα

το οποίο για να καταλήξουμε

πρέπει να έρθουμε σε
πλήρη σύμπνοια ως προς την
σκέψη και την εφαρμογή με το
ΕΤΕΚ Είμαστε σε αρκετά προχωρημένο

στάδιο και ελπίζω
ότι μέσα στο επόμενο εξάμηνο
θα υπάρχουν κάποιες προτάσεις

που θα καταθέσει το υπουργείο

Εσωτερικών Εμείς
θα καταθέσουμε τις εισηγήσεις

μας ως τμήμα και μετέπειτα
ως υπουργείο Εσωτερικών

ώστε να δοθεί διέξοδος σε αυτό

το ζήτημα και αν υπάρξει η

ανάλογη ανταπόκριση από όλους

τους συναρμόδιους φορείς

τότε θα μπορούμε να το
προωθήσουμε άμεσα Ωστόσο
είναι κάτι που προϋποθέτει και
τροποποίηση της νομοθεσίας
Η προσπάθεια του Υπουργείου

για One stop shop για μεγάλες
αναπτύξεις σε ποια φάση βρίσκεται

Είναι κάτι το οποίο επεξεργάζεται
το υπουργείο Εσωτερικών/Ηδη

για την αδειοδότηση
του καζίνο έχει λειτουργήσει
επί αυτής της βάσης ένα σύστημα

αδειοδότησης που επιτάχυνε

όλες τις διαδικασίες
για να παραμείνουμε εντός
των χρονοδιαγραμμάτων Το
υπουργείο Εσωτερικών επεξεργάζεται

αυτή την στιγμή το
ζήτημα και μπορεί να θεσμοθετηθεί

είτε μέσω νομοθεσίας
είτε μέσω ρυθμίσεων

που θα εισαχθούν από το Υπουργείο

για την αδειοδότηση
συγκεκριμένων αναπτύξεων
που κρίνονται ως στρατηγικής
σημασίας
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